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NORRÖRA SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 
 
§ 1 Mötets öppnande 
 
Föreningens ordförande Mikael Ahlqvist öppnar mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordningen 
 
Beslut: Mötet fastställer dagordningen, som utsänts tillsammans med kallelsen till årsstämman. 
 
§ 3 Val av ordförande för stämman 
 
Till ordförande för stämman väljs Anders Forsse. 
 
§ 4 Val av sekreterare för stämman  
  
Till sekreterare för mötet väljs Lars Envall. 
 
§ 5 Val av två justeringsmän, tillika rösträknare 
 
Till justeringsmän och rösträknare väljs Ingrid Söderman och Tommy Norberg. 
 
§ 6 Fråga om mötets stadgeenliga utlysande  
  
Beslut: Mötet finner att stämman har utlysts på ett riktigt sätt. 
 
§ 7 Fastställande av röstlängd 
 
Karin Petersson-Högsander beskriver att de närvarande prickats av i en närvarolista och föreslår 
att den ska gälla som röstlängd. 
 
Beslut: Möter fastställer närvarolistan som röstlängd, se bilaga 1. 
 
§ 8 Styrelsens och revisorernas berättelse 
 
Karin Petersson-Högsander redovisar det ekonomiska utfallet avseende verksamhetsåret 2011-
2012 för Norröra ga:1, ga:2 och ga:6 (Kapellet), bilagorna 2-3. 
 
Styrelsen informerar om de aktiviteter som genomförts under året och som redovisas i 
verksamhetsberättelsen, bilaga 4. 
 
Kommentarer och frågor med anledning av redovisningen: 
 
Brunnarna. Catarina Lindqvist rapporterar om de vattenprover som tagits under våren i brunnarna 
”Midsommarängen”, ”Holmenvägen/Kaffepannan” och ”Västernäs”. För de båda förstnämnda 
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brunnarna visar den mikrobiologiska analysen att vattnet är tjänligt med anmärkning på grund av 
att halten av odlingsbara mikroorganismer är något för hög. För Västernäsbrunnen visar 
motsvarande analys att vattnet där är tjänligt. För alla tre brunnarna visar den kemiska analysen att 
vattnet är tjänligt med estetisk och teknisk anmärkning – d.v.s. ingen hälsomässig anmärkning.  
Analysresultaten finns mer detaljerat redovisade på föreningens hemsida, där även brunnarnas 
läge anges på en karta. 
 
Parkmarken. Lars Envall informerar att kommunen i beslut 2012-07-02 beviljat föreningen 
marklov för fällning av träd och buskar med brösthöjdsdiameter om högst 10 cm inom 
grönområdena på Norröra i enlighet med den skötselplan som Skogsstyrelsen tog fram          
2011-11-29.  
 
Catrina Elliot Ring inflikar att Norröra Byalags samfällighetsförening på sitt årsmöte i juli 
beslutat att ”haka på” och kommer att ansöka om marklov för att få avverka träd med diameter 
överstigande 10 cm inom den s.k. S-marken (samfällda områden utmed stränderna) i enlighet med 
skötselplanen.  
 
Beslut: Verksamhetsberättelsen läggs till handlingarna. 
 
Revisionsberättelse 
 
Birgitta Lundin läser upp revisionsberättelsen. Revisorerna tillstyrker att årsbokslutet fastställs 
och att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 
 
Revisionsberättelsen, bilaga 5, läggs till handlingarna. 

 
§ 9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
 
Beslut: Mötet beslutar enhälligt om ansvarsfrihet för styrelsen. 
 
§ 10 Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor 
  
Inga frågor har anmälts av styrelsen. 
 
 
§ 11  Motioner från medlemmarna 
 
Tre motioner har inkommit från Lillemor och Wilhelm Giesecke. Motionerna har tillsammans 
med styrelsens yttrande över dessa skickats till medlemmarna med kallelsen. 
 
Motion 1 med förslag om anslagstavla vid Bybacka intill vägkorset Västernäsörn-Sandviken.  
Catarina Lindqvist informerar att styrelsen anser att det finns behov av flera anslagstavlor och har 
haft kontakt med kommunen med anledning av att kommunen i vissa fall kan ge bidrag till 
anslagstavlor som är av mera allmänt intresse. Kommunen har dock meddelat att vi inte kan räkna 
med något stöd. Catarina nämner att någon redan satt upp en fin anslagstavla vid Bybacka.  
 
Märta Lisa Tillema förklarar att det är hon som satt upp anslagstavlan. Mötet tackar henne för det 
fina initiativet och 
beslutar uppdra åt styrelsen att ordna med övriga anslagstavlor. 
 
Motion 2 och 3 med förslag om att det ska ordnas en uppställningsplats för kärrorna (på liknande 
sätt som gjorts på Gräskö) samt cykelställ vid ångbåtsbryggan.   
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Beslut: Mötet ser positivt på förslagen och beslutar att uppdra åt styrelsen att bereda frågan inför 
nästa årsmöte. 
  
 
§ 12 Ersättning till styrelsen och revisorerna 
 

 Karin Petersson-Högsander beskriver att vid förra årsmötet bestämdes att styrelsen skulle ta fram 
förslag beträffande ersättning till styrelsen och revisorerna. Karin informerar att styrelsen 
undersökt detta. Om arvoden ska betalas ut till styrelsen kommer det att bli kostsamt för 
föreningen på grund av skatter och sociala avgifter.  
 
Styrelsens förslag är därför att inget arvode ska utgå till styrelsen eller revisorerna men att 
ersättning ska utgå för kostnader för resor och andra utlägg som erfordras för styrelsearbetet samt 
en gemensam middag. Styrelsen föreslår också att den nya styrelsen bör undersöka om vissa delar 
av kassörsarbetet kan köpas externt eller genom någon av medlemmarna.  

 
 Beslut: Mötet beslutar i enlighet med styrelsens förslag. 
 

 
§ 13 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 
 

 Karin Petersson-Högsander redovisar styrelsens förslag till budget för ga:1, ga:2 och ga:6 samt 
debiteringslängd. Budgetförslag, se bilagorna 6-7.    

 
 Budgetposterna kommenteras enligt följande: 
 
 Vägarna.  

Mikael Ahlqvist beskriver att underhållet varit eftersatt under flera år och att en grusning av 
vägarna är nödvändig för att laga alla potthål. Budgetförslaget, som baseras på vårens 
väginspektion och offert från Entreprenadgruppen, omfattar grusning av vägarna och vändplanen 
på Holmen samt rensning och lagning av vissa vägtrummor. 

 
 Ångbåtsbryggan.  

Mikael Ahlqvist förklarar att budgetposten avser i första hand byte av ekstocken på sydvästsidan 
och byte av vissa plankor på sydsidan. Dessa arbeten är redan utförda, eftersom Waxholmsbolaget 
under våren ställt krav på att bristerna skulle åtgärdas.  

 
Lillemor Giesecke inflikar att deras motion också innehåller förslag om ommålning av väntkuren. 
Mikael Ahlqvist svarar att det är en estetisk fråga som styrelsen i dagsläget bedömt inte vara av så 
hög prioritet, när det är så mycket annat som måste utföras. 

  
 Grönområdena.  

Lars Envall informerar att utgiftsposten avser marklovet om ca 4000 kronor men också ersättning 
för bensin till dem som utför röjningsinsatser. Styrelsens förslag är att röjningsarbeten ska inledas 
i Blötviken vid särskild arbetsdag under hösten. 

 
 Peter Fritz inflikar att det är bra att röjningsarbetena kommer igång i Blötviken. 
 

Hans Englund instämmer och tycker det är bra om det också gick att återställa en del våtmarker i 
Blötviken. 
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Cathrine Rimdahl Persson framhåller också att det är en bra början och tipsar om möjligheten att 
söka EU-bidrag. 
 
Lars Envall nämner att ängen strax norr om ”Stallet” har skötts av Anders Malmborg under 
många år. Han har fått EU-bidrag för detta. Anders Malmborg har fr.o.m. 2012 överlåtit 
skötselansvaret och åtagandet gentemot bidragsgivaren på föreningen. De kringboende hjälps nu 
åt att utföra arbetet med slåtter och eldning. Detta har inte tagits upp i budgeten men kostnader 
och intäkter (EU-bidraget) beräknas vara i balans.  
 
Mikael Ahlqvist redogör för skrivelse som Turid Ulven skickat till styrelsen. Hon föreslår att 
stämman avsätter 50 000 kronor till grönområdena och att det finansieras antingen genom att 1/3 
av vägbudgeten används för detta ändamål eller att medlemsavgiften höjs med 200 kronor. 
Förslaget innebär möjlighet att köpa tjänster för röjningsinsatser. Lars Envall svarar att styrelsen 
förordar att vi första året börjar med arbetsdag under hösten för att få erfarenheter av vad vi själva 
kan utföra.    

 
  Bryggfonden. 

Karin Petersson-Högsander kommenterar att fonden bör utökas så att avsättningar görs även till 
större insatser beträffande vägarna och föreslår att styrelsen till nästa år undersöker detta och 
förbereder för eventuell stadgeändring.  

  
 Kapellet (ga:6). 
 Karin Petersson-Högsander informerar att arbete pågår med att ta fram en byggnadsvårdsplan för 

Kapellet. Kostnaden för detta ingår i budgetförslaget.  
  
 Styrelsens budgetförslag innebär en avgift per medlemsfastighet om 800 kronor för ga:1 + ga:2 

och 200 kronor per medlemsfastighet för ga:6. 
 

Beslut: Mötet beslutar i enlighet med styrelsens förslag till budget. 
 

 
§ 14 Val av styrelseordförande och styrelse 
 
Valberedningen, genom Märta-Lisa Tillema, redovisar sitt förslag, som innebär följande: 
 
Ordförande:   Mikael Ahlqvist, omval  
 
Ordinarie ledamöter:  Karin Petersson-Högsander, omval  

Lars Envall, omval  
Catarina Lindqvist, omval  
Martin Rask, nyval  
Göran Larsson, nyval 
 

Suppleanter:  Sture Johansson, omval 
  Stefan Erlandsson, omval 
  Cajsa Wersäll, nyval 
 
Beslut: Mötet beslutar i enlighet med valberedningens förslag 
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 § 15 Val av revisorer 
 
Valberedningen föreslår följande: 

 
Ordinarie revisorer:  Birgitta Lundin, omval 

             Anna Wikström, nyval 
Revisorsuppleant: Tommy Norberg, omval 
 
Beslut: Mötet beslutar i enlighet med valberedningens förslag 
 
 
§ 16 Val av valberedning 
    
Beslut: Mötet väljer Catrina Elliot Ring (sammankallande), Märta Lisa Tillema och Kay Fast till 
valberedning. 
 
  
§ 17 Övriga frågor 
 
Ny modell för arbetsdagen. Mikael Ahlqvist förklarar att den nya modellen, som tillämpats i år, 
med områdesindelning, där sju grupper arbetade med vägsträckor inom sina resp. områden, 
fungerat mycket bra. Det var god anslutning och det blev bra resultat. Styrelsens avsikt är att 
fortsätta med den nya modellen med områdesindelning.  
 
Märta Lisa Tillema inflikar att det är bra att modellen också innebär att man kan göra sina 
arbetsinsatser vid annan tidpunkt än den av föreningen utsatta arbetsdagen.  
 
Gästbryggor. Catrina Elliot Ring tar upp frågan om det finns någon särskild gästbrygga. Det är en 
del cafégäster som frågar om detta. Mikael Ahlqvist svarar att det finns inga andra än de som 
finns vid ångbåtsbryggan. 
 
Hans Englund undrar om det går att ordna angöringsställen för gäster. Catrina Elliot Ring svarar 
att i Byalaget förs diskussioner om att ordna en pontonbrygga i Öjan för detta ändamål.  
 
Martin Rask tar upp frågan om gästbojar. Catrina Elliot Ring svarar att det är Byalaget som 
bestämmer över vattenområdet och eventuella gästbojar.  
 
Badplatsen. Catrina Elliot Ring informerar att Byalaget kommer att röja upp och plana ut 
badplatsen vid Måsberg. Kenneth Sydfors utför grävarbetena den 11 augusti.  
 
Hans Englund ifrågasätter det lämpliga i att kombinera badplats och båtuppläggningsplats på 
grund av riskerna med utsläpp av gifter från bottenfärgerna.  
 
Lars Lidberg informerar att idag finns teknik som gör att man inte behöver använda giftfärger. 
Havstulpanerna går enkelt att borsta bort under en viss period. Det finns en SMS-tjänst, där man 
kan få meddelande om när den perioden infaller.    
 
Rolf Elliot kompletterar med att nämna att det finns båttvättar för detta ändamål. Det är på gång 
med en sådan tvätt i Furusund.  
 
Avgift för den som inte deltar i arbetsdagen. Rolf Elliot tar upp frågan om att ta ut en avgift, 
exempelvis 100 kronor, av dem som inte deltar i arbetsdagen. Det är ett system som tillämpas av 
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bl.a. båtklubbar. Anders Forsse svarar att vi har haft det systemet men frångått det då det var 
praktiskt komplicerat att administrera detta.  
 
Lock på avloppsbrunnarna.  Kommunen har påtalat problem med att lyfta av tunga betonglock vid 
slamsugning. Fråga har uppkommit om att göra gemensamt inköp av nyare lättare lock. Catrina 
Elliot Ring erbjuder sig att samordna detta. Den som är intresserad kan vända sig till henne. 
 
Boklådan i väntkuren. Hans Olsson meddelar att han kommer att sluta med att sköta boklådan. 
Åke Pettersson kommer att ta över den uppgiften. 
Övrigt. Lillemor Giesecke framför en eloge till valberedningen som gjort så att fler kvinnor 
kommer in i styrelsen. Lillemor framför också ett tack till Åke Pettersson som ordnat så att det 
finns en blomma vid väntkuren. 
 
  
§ 18 Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 
 
Väntkuren vid Ångbåtsbryggan samt på hemsidan www.norrora.se 
 
 
§ 19 Mötet avslutas 
 
Mötesordföranden Anders Forsse tackar de närvarande och förklarar mötet avslutat. 
 
Föreningens ordförande Mikael Ahlqvist tackar Anders Forsse för hans insats som 
mötesordförande. Mikael tackar också de avgående Ove Gerdin och Birgitta Berggren för deras 
insatser i styrelsearbetet. 
 
 
Vid protokollet   Justeras:   
 
 
------------------------------    ---------------------------------------- 
Lars Envall (sekreterare)   Anders Forsse (mötesordförande) 
 
 
Justeras: 
 
    
------------------------------                                               -------------------------------- 
Ingrid Söderman   Tommy Norberg 


